
ÅRSMÖTESPROTOKOLL FÖR EQUMENIAKYRKAN
GRÄFSNÄS SOLLEBRUNN 2023 01 21

Närvarande: 35 medlemmar.

Ingrid Rudh hälsade alla välkomna till årsmötet samt gav en betraktelse utifrån
Psaltarpsalmerna 121 och 122 åtföljt av den gemensamma sången “ Här vid
stranden” psalm 814, samt bön.

§1 Presidium

Följande presidium godkändes:

Ordförande: Ingrid Rudh
Vice ordförande: Andreas Molin
Sekreterare: Anita Brodén
Protokoll justerare, rösträknare: Magdalena Magnusson, Cia Persson

§ 2 Utlysande, föredragning

Mötet godkände att årsmötet utlysts i vederbörlig ordning. Handlingarna rörande
ekonomin kom dock några dagar försent i enlighet med stadgarna. Mötet godkändes
också detta.
Föredragningslistan godkändes.

§ 3 Referent

Till referent för årsmötet valdes Magdalena Magnusson.

§ 4 Församl.föreståndarens rapport

Vice församlingsföreståndare Ingrid Rudh läste upp pastor Kaisa Svennbergs
rapport. Kaisa Svennberg lyfte fram glädjen över att covidrestriktionerna till slut
upphörde och församlingen kunde fira en mäktig påskgudstjänst.Kaisa lyfte också
fram den goda lösningen med anställning av diakon Helena Helldin, i samband med
att hon själv valde att gå ned i tjänst.Under hösten Kaisa lämnar med vemod
församlingen då familjesituationen gör det lättare med en tjänst närmare hemmet.
Hon kommer glädjande nog att fullfölja konfirmandundervisningen fram till maj
månad.
Kajsa Svennberg önskar Equmeniakyrkan Gräfsnäs- Sollebrunn att Guds goda med
en bibelhälsning från Jesaja 55:8-11

§ 5 Årsberättelse



Vice ordf. Andreas Molin tog över förhandlingarna.

Årsberättelsen för det 147:e verksamhetsåret lästes upp av Ingrid Rudh.

I årsberättelsen nämndes bl.a att byggplanerna prioriterats och att en folder som
berättar om våra visioner tagits fram. I årsberättelsen redogjordes för byggruppens
arbete som nu lett fram till en bygglovsansökan.
Församlingen har under året engagerat sig i Grön kyrka. Ett engagemang i syfte att
lyfta miljö och klimatfrågorna.15 ungdomar deltog i en gemensam
konfirmandundervisning med svenska kyrkan och equmeniakyrkan som anasvariga.
Påskdagens gudstjänst med en kör under ledning av Jan-Olof Hermansson lyftes
särskilt fram.
Konfirmanderna hade bland annat med en uppskattad redovisningsvandring i
Gräfsnäskyrkan.
Från första juli har vice församlingsföreståndare ansvarat för styrelsens arbete.
Församlingen har haft 5 församlingsmöten under året. Styrelsen har träffats 12
gånger. Valborgsmässoafton, midsommarafton, våffelcafé och julkrubban i samband
med jul på slottet har kunnat genomföras, och varit mycket uppskattat. En
målarkurs har bedrivits och församlingens kör har träffats varannan vecka och
sjungit i samband med ett antal gudstjänster.
Årets missionsauktion innebar ett stort resultat.
Från maj månad gick pastor Kaisa Svennberg ned i tjänst till 50%. Helena Helldin
anställdes som diakon på 40 % och ungdomsledare Louise White började sin
anställning i augusti, på heltid.
Församlingen hänvisas till de fyra programbladen som givits ut under året för att få
en ännu mer fullödig redovisning av församlingens samtliga möten.
I slutet av året meddelade församlingens pastor Kaisa Svennberg att hon på grund
av familjeskäl lämnar sin tjänst.

Församlingen hade vid årets slut 113 medlemmar. Tre medlemmar har önskat gå
med i församlingen, två på flyttbetyg och en på bekännelse.

Årsberättelsen beslutades läggas till handlingarna.

§ 6 Ekonomisk redogörelse

Margareta Arvidsson redogjorde för räkenskaperna.

Resultaträkningen:



Offer och gåvor har varit lägre än budgeterat.Summa intäkter är 855 698
Kostnader ligger under budget och uppgår till 113 545
Utemöblerna betingade en kostnad på 16.500
Driftskostnaderna har minskat med 4000 kronor jämfört med föregående år.

Balansräkningen:
Summa tillgångar: 3 438 745
Framtidskontot : 2.915 415
Överskott: 113.545
Löftesgåvor, har under året inkommit 85.500

§ 7 Revisionsberättelsen

Andreas Molin läste upp revisionsberättelsen.

§ 8 Resultat/balans

Årsmötet fastställde resultat- och balansräkningen.

§ 9 Ansvarsfrihet

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret.

Vice ordförande tackade styrelsen för det gångna året.En spontanapplåd utbröt.

§ 10 Rapport från equmenia Gräfsnäs Sollebrunn

Den 5 februari kommer equmenia att ha sitt årsmöte. Rapport kommer att lämnas i
samband med ett församlingsmöte.

§ 11 Budget

Budgetförslaget för 2022 presenterades av Margareta Arvidsson.

Intäkter budgeteras till 1 012 000
Utgifter budgeteras till 712 000
Avsättning framtidskontot 300 000

Årsmötet beslutade att överskott från 2022 överförs till Framtidskontot.
Årsmötet beslutade bifalla budgetförslaget.



§ 12 Val av ordförande, styrelse och vice församlingsföreståndare

Valberedningens ordförande Angelica Molin framförde valberedningens förslag, tillika
vissa ändringsförslag som tillkommit efter utskicket.Två vakanser nämndes extra,
bl.a en styrelseledamot i equmeniastyrelsen samt en person i midsommarkommittén.

Till ordförande för församlingen valdes Ingrid Rudh.

Till styrelse valdes kvarvarande ledamöter på ett år:Tobias Strand, Emil Arvidsson
(suppleant) Frida Hermansson och Carl Evaldsson.

Att väljas på två år. Solveig Björk, Lennart Fällberg och Anita Brodén

Till vice församlingsföreståndare valdes Carin Evaldsson.

§ 13 Övriga val:

Ekonomiutskott: Margareta och Dan-Tore Arvidsson
Revisorer: Lennart Brodén och Kristian Magnusson. Suppleant Simon Riski
Verksamhetsråd: Församlingsföreståndare, Berit Hermansson, Frida Hermansson,(
repr. för församlingsstyrelsen) ,Maria Fällberg, Lars Rudh ( repr. för
equmeniastyrelsen), Miriam Evaldsson och Anna Svantesson.
Diakoniråd: Vice församlingsföreståndare, Ingvar Brodén, Maria
Wideklev-Evaldsson, Solveig Björk och Ingrid Sahlin.
Integrationskontakt: Ingvar Brodén
Mötesledare: Ing-Britt Larsson, Holger Andersson, Anita Brodén, Edwin Aigaje
Tandayamo, Berit Hermansson och Cia Persson.
Mötesledare fungerar som gästansvarig.
Mötesvärdar: Eva-Lena Hult, Ingrid Rudh/Lars Rudh, Ingvar Brodén/ Lennart
Brodén, Maria Fällberg, Ulla-Kajsa Magnusson. Urban Salin Bitr. Anna Svantesson
Nattvardstjänare: Margareta Arvidsson, Ingvar Brodén,Ulla-Caisa Magnusson, Lars
Rudh, David Fällberg och Magdalena Magnusson.
David Fällberg leder nattvardsfirande vid behov.
Organister: Jenny Arvidsson, Ing-Britt Larsson och Monica Johansson.
Ljudansvariga: Emil Arvidsson, Lennart Fällberg, Evert Hermansson, Anton
Brodén, Tomas Johansson och Jonas Hermansson.
Ljudansvariga hjälper till att ta upp och räkna kollekt.
Körledare och musikkontakt: Jenny Arvidsson
Kontakt lovsångsgrupp: Anna Svantesso
Samordnare vid begravning: Församlingsföreståndare, Evert Hermansson( ljud)
och Carin Evaldsson



Vaktmästare: Dan-Thore Arvidsson, Evert Hermansson, Tomas Johansson, Anders
Björk, Lennart Brodén/ Ali Brodén.
Fastighetskommitté: Maria Wideklev-Evaldsson, Tobias Strand, Anders Björk och
Evert Hermansson
Trädgårdsgrupp: Dan-Thore Arvidsson, Angelica Molin och Anders Johansson
Redaktionskommitté, programblad, affischer, hemsida: Angelica Molin,
Magdalena Magnusson och Johanna Strand
Affischuppsättare: Roland Evaldsson
Annonsering, blänkare i tidning: Ulla-Caisa Magnusson, Magdalena Magnusson
Auktionskommitté: Martin Hägglund, Jessica Petersson, Gunilla Andersson,
Andreas Molin och Angelica Molin.
Inköpsansvariga, schemaläggare för städgrupper: Maria Fällberg, Solveig Björk
och Birgitta Olausson.
Kontakt uthyrning kyrkan: Annette och Lennart Brodén
Kontakt Kontakt kyrkskjuts: Lennart Brodén
Kontakt servering dagledigträffar:
Repr. Ekumeniska rådet: Församlingsföreståndare och David Fällberg
Föreningen Gräfsnäs Slottspark: Ulla-Caisa Magnusson
Equmeniakyrkan Gräfsnäs-Sollebrunns ombud till kyrkokonferensen den 8-10
september 2023 i Helsingborg.

Monica Johansson informerade om att förhandlingarna sker digitalt och fysisk
närvaro. Två representanter utses av årsmötet.

Beslut fattades att intresseanmälan kan ske till styrelsen för beslut.

Kontakt Grön Kyrka

Frida Hermansson, Lars Rudh

Valberedning: Sex ledamöter utses av årsmötet

Kvarvarande ledamöter för ett år: Magdalena Magnusson, Monica Johansson och
Miriam Evaldsson

Förslag på ledamöter att väljas på två år. Birgitta Olausson valdes. Övriga val
hänsköts till kommande församlingsmöten.

.
§ 14 Information Grön kyrka



Frida Hermansson och Lars Rudh informerade om vad man gjort under året.

Bl.a nämndes vikten av att en kyrka som finns med i miljöarbetet. Frida o Lars
välkomnade församlingsmedlemmar att komma o hälsa på och samtala kring dessa
frågor. Klädbytardag,lagningskvällar och skogsfrågor nämndes bl.a

§ 15 Information Integrationsarbetet

Ingvar Brodén informerade om församlingens integrationsarbete. Ingvar nämnde
arbetet som bedrivits sedan 2015. Språkcafeet i Gräfsnäskyrkan samlade ett
hundratal varje lördag. 2022 kom ukrainare till vår bygd. Ca 100.000 erhölls från
Equmeniakyrkan riks. Medel som använts till bussbiljetter och svenskaundervisning.

Cia Persson hälsade från Daniel som nu finns i Tyskland.

§ 16 Anslag

Beslut att 5000 kronor till sjukhuspastor Borås

§ 17 Information

Information gavs om pastorsrekrytering,ekumeniska samarbetet samt
bygglovsansökan.

Pastorsannonsen ligger ute. Hittills har en person ansökt om tjänsten.

Lennart Fällberg informerade om det ekumeniska allsångsträffarna,
dagledigträffarna. Deltagandet har minskat, bl.a beroende på att dagen ofta krockat
med andra evenemang. Lennart Fällberg tog upp behovet av ett möte för att samtala
om det ekumeniska samarbetet i stort. Troligen kommer ett sådant möte tillstånd i
februari.

Ett samtal följde, där också frågan om att synas i hela bygden togs upp. Sopplunch,
pilgrimsvandring, våffelcafé.

Vid intresse att hjälpa till uppmanade ordförande alla att kontakta styrelsen.

Bygglovsansökan: Byggruppen informerade om att bygglovshandlingarna nu
kommer att skickas in till Alingsås kommun.

Ekonomi: 3000 arbetstimmar och 1 miljon kronor i löftesoffer utlovades. En ny enkät
kommer kommer att skickas ut, med förhoppning att höjas något.

Hemsidan: Vi behöver hålla hemsidan igång med fortlöpande bygginfo.



Fondansökan: Byggruppen kommer att aktualisera ansökningar.

Dan-Thore Arvidsson påminde om möjligheten att kontakta honom om man avser att
sälja någon fond.

Verksamhetsplaneringen blir en viktig fråga för verksamhetsrådet.

§ 18 inkomna frågor till styrelsen

Inga frågor hade inkommit till styrelsen.

§ 19 Övriga frågor

Miriam Evaldsson tog upp frågan om predikoturer. Viktigt att finnas med i samband
med större helger.

Styrelsen gavs i uppdrag att undersöka möjligheterna kring annonsering och
predikoturer.

§ 20 Årsmötets avslutning

Ingrid Rudh tackade alla för visat intresse och stort engagemang.

Ehrling Svensson framförde en tacksamhet över församlingen.

Ingrid Rudh avslutade med att be en bön från psalmboken, nr 960.

Vid protokollet: Anita Brodén

Anita Brodén

Justeras: Cia Persson

Justeras: Magdalena Magnusson


